
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:869 Livsmedelsbedrägerier

Statsrådet har via medier uttalat sig om att det måste bli ett slut på 
livsmedelsbedrägerier med kött och att ett sätt skulle kunna vara att höja 
straffskalan. Även Livsmedelsverket har uttalat sig i medier om att straffen för 
livsmedelsbedrägeri måste bli högre. Statsrådet har tidigare, i ett svar på min 
skriftliga fråga 2015/16:699, svarat att statsrådet avser att initiera en översyn av 
den nuvarande straffrättsliga regleringen på området. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet: 

 

När avser statsrådet att initiera översynen av den nuvarande straffrättsliga 
regleringen? 

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-25
Besvaras senast
2016-03-09 kl. 12.00


